

THE FULLERTON

OCEAN PARK HOTEL

Complimentary coach service is available between the hotel and Ocean Park MTR Station daily from 8:00 a.m. to 11:00 p.m. Seats are available on a first-come, first-served basis and cannot be reserved.

*From Monday to Friday (except Public Holidays), the shuttle bus will detour to Wong Chuk Hang MTR Station (Exit A) between 11:30 a.m. and 2:30 p.m. Please refer to the marked schedule for specific departure times. Please proceed to Exit B at Ocean Park MTR Station and take the escalator or staircase down to the hotel coach station. Shuttle bus schedule and route are subject to change without prior notice due to traffic or weather conditions. In the event of extreme weather, shuttle bus service will be suspended. For enquiries, please contact our Concierge team for more details.

酒店每日上午8時至晚上11時提供往返酒店及海洋公園地鐵站的免費穿梭巴士服務，座位不設預留，先到先得。

*逢星期一至五(公眾假期除外)，穿梭巴士將於上午11時30分至下午2時30分繞經黃竹坑港鐵站(A出口)。請參閱已標示的班次時間以了解具體安排。
請前往海洋公園港鐵站B出口乘搭自動扶手電梯或從樓梯前往酒店穿梭巴士站。穿梭巴士的行駛時間及路線會因應交通或天氣情況而有所調整，恕不另行通知。
如遇極端天氣情況，穿梭巴士將會暫停服務。服務詳情請向禮賓部查詢。

Departure from Ocean Park MTR Station (Exit B) 由海洋公園站開出 (B出口)

Monday to Friday (except Public Holidays)
星期一至五 (公眾假期除外)

Hours 小時	Minutes 分鐘
08	00 30
09	00 30
10	00 30
11	00 30 [^]
12	00 [^] 30 [^]
13	00 [^] 30 [^]
14	00 [^] 30
15	00 30
16	00 30
17	00 30
18	00 30
19	00 30
20	00 30
21	00 30
22	00 30
23	00

Saturdays, Sundays & Public Holidays
星期六、日及公眾假期

Hours 小時	Minutes 分鐘
08	00 30
09	00 30
10	00 30
11	00 30
12	00 30
13	00 30
14	00 30
15	00 30
16	00 30
17	00 30
18	00 30
19	00 30
20	00 30
21	00 30
22	00 30
23	00

Departure from the Hotel 由酒店開出

Monday to Friday (except Public Holidays)
星期一至五 (公眾假期除外)

Hours 小時	Minutes 分鐘
08	00 30
09	00 30
10	00 30
11	00 30
12	00* 30*
13	00* 30*
14	00* 30*
15	00 30
16	00 30
17	00 30
18	00 30
19	00 30
20	00 30
21	00 30
22	00 30
23	00

Saturdays, Sundays & Public Holidays
星期六、日及公眾假期

Hours 小時	Minutes 分鐘
08	00 30
09	00 30
10	00 30
11	00 30
12	00 30
13	00 30
14	00 30
15	00 30
16	00 30
17	00 30
18	00 30
19	00 30
20	00 30
21	00 30
22	00 30
23	00

[^] With a midway stop at Wong Chuk Hang MTR Station (Exit A) 將會繞經黃竹坑港鐵站(A出口)

* With a midway stop at Wong Chuk Hang MTR Station (Exit A) 將會繞經黃竹坑港鐵站(A出口)